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Asialista



Jarmo Huhtamella avasi kokouksen. Jarmo toimi puheenjohtajana, konsultti sihteerinä. Todettiin paikallaolijat:

1. Kokouksen avaus ja järjestäytyminen

Muistio lähetetään tiedoksi:

Kunnanhallitus Inarin kunta

Tarja Himanen Inarin kunta

Olli Vihervirta Poliisi

Toni Hietanen Poliisi

Mika Grönroos Poliisi

Anna-Liisa Niskala Lapin ELY-keskus

Jutta Kaisanlahti Lapin ELY-keskus

Tarmo Oikarinen Lapin ELY-keskus

Juha Tapio Lapin ELY –keskus

Muutokset liikenneturvallisuusryhmään:

Poliisissa kutsut jatkossa Olli Vihervirralle ja 

Toni Hietaselle -> välittävät eteenpäin.

Tarja Himanen Katariina Lehtosen sijalle 

(hyvinvointikoordinaattori) vuoden 2023 

loppuun saakka.

Paikalla

Jarmo Huhtamella Inarin kunnanhallitus 

Pirkko Olli        Inarin kunta, perusopetus

Pirkko Mäenpää          Inarin kunta, nuorisotoimi

Anne-Marie Kalla Inarin kunta, viestintä

Kari Aalto                   Inarin kunta, tekninen osasto

Pertti Vikeväkorva Inarin riistanhoitoyhdistys

Pasi Mäkinen Poliisi

Elias Holma Poliisi

Joni Haapasaari Destia

Merja Lämsä               Lapin ELY-keskus

Markku Riipi               Lapin ELY-keskus

Petri Niska                  Liikenneturva

Pilvi Lehtonen Liikenneturvallisuustoimija, 

Sitowise Oy

Poissa

Minna Järvelä     Inarin kunta, varhaiskasvatus

Ilkka Korhonen Inarin kunta, sivistyspalvelut

Anna-Kaisa Korhonen Inarin kunta, perusopetus

Jarmo Neffling Inarin kunta, sivistyslautakunta

Riitta Sipola-Kellokumpu Lapha

Kyösti Lyöri Inarin kunta, tekninen osasto

Katariina Lehtonen Inarin kunta, hallinto

Satu Yliluoma            Ivalon autokoulu

Jukka Harmanen         Lapin pelastuslaitos

Mervi Tahkola Lapland North Destinations

Minna Saarinen Liikenneturva

Virpi Valle-Perätalo Saamelaisalueen koulutuskeskus

Tiisu-Maria Näkkäläjärvi Saamelaisalueen koulutuskeskus



Käytiin läpi edellisen kokouksen muistio. Kokouksessa käsiteltyihin asioihin liittyen todettiin:

- Koulumatkaliikkumisen kampanjoihin saa edelleen pyytää vinkkejä konsultilta ja Liikenneturvalta (Pilvi Lehtonen ja Petri Niska).

- Saamelaisalueen koulutuskeskuksesta on nimetty ryhmään jäsen ja varajäsen.

- Valtuustolle ei vielä ole pidetty Teams-infoa. Anne-Marie Kalla / Jarmo Huhtamella voi olla yhteydessä Petri Niskaan.

- Metsähallituksen yhteyshenkilö on Marja Männistö (ei Mari Männistö, kuten muistioon oli kirjattu).

- Seuraavan kokouksen asialistalle oman roolin selkeyttäminen liikenneturvallisuustyöryhmässä. Petri Niskan puheenvuoro. Jarmo 

Huhtamella on yhteydessä varhaiskasvatukseen, että sieltä saataisiin edustaja kokouksiin. Pilvi Lehtonen lähettää varhaiskasvatuksen 

edustajan yhteystiedot Jarmolle.

- Petri Niska ja Mervi Tahkola ovat keskustelleen infosta matkailupuolelle.

- Kaarteen parkkipaikka on edelleen ahdas, ohjeistusta on tarvittu. Huonoa liikennekäyttäytymistä on ollut, ajettu väärästä kohdasta. 

Kunta on ostanut pellon Valtaharjun kupeesta, siihen on toiveena saada apua parkkipaikkapulaan. Lasten saattoliikenne on sujunut

kohtuullisen hyvin. Siitä ollaan laittamassa viestiä huoltajille (miten ajetaan, miten pitkään paikalla ollaan).

- Syksyllä 2022 nuorisotilalla tehty heijastimia ja pyöräilyvisa toteutettu. Visasta ilmoitettiin ennalta, siihen oli valmistauduttu ennalta. 70 

nuorta vastasi visaan. Palkintoina kaksi toimijahankkeen kautta saatua 50 euron arvoista lahjakorttia.

- Pyöräilykypärän käyttö on havaintojen perusteella vähentynyt.

- Liikenneturva ja MLL ovat suunnitelleet pyöräilytapahtumaa toukokuulle 2023: siinä aktivoidaan pyöräilykypärän käyttöön.

- Inari-heijastimia tilattiin ja niitä jaettiin mm. nuorisotaloilla syksyllä 2022.

- Inarin kunnan verkkosivujen turvallisuusosio ei ole edennyt. Merja Lämsä vinkkasi, että Tervolan ja Keminmaan verkkosivuilla on 

liikenneturvallisuusosiot. 

2. Edellisen kokouksen muistio



- Edellisen kokouksen jälkeen kiertoliittymässä sattunut läheltä piti –tilanne. Auto oli töytäissyt oppilasta. Raskaan liikenteen kuljettajat ja 

paikkakuntalaiset pitävät suojatietä vaarallisena. Varsinkin ulkomaiset autot tulevat vauhdilla kiertoliittymään. Keskusteltiin aiheesta ja 

siihen tehdystä tarkastelusta. Joni Haapasaari ehdotti, voitaisiinko pohjoisesta tullessa lisätä varoituksen suojatiestä. Nykyisin on 

vakiomerkit. Markku Riipi kommentoi, että varoitusmerkki voisi olla mahdollista lisätä. Merja Lämsä vinkkasi, että Rovaniemen

Vennivaaran kiertoliittymässä varoitukset on toteutettu hyvin.

- Inarin koulussa purkutyöt käynnissä tai käynnistymässä. Poliittiset päätökset 

ovat valmiina ja urakoitsija valittu. Merja Lämsä ehdotti, että piha- ja 

liikennejärjestelyjen suunnitelmaan tehtäisiin liikenneturvallisuusauditointi. 

Liikenneturvallisuustoimijahankkeessa on varattu budjettia yhden suunnitelman 

auditointiin sopimuskauden aikana (2023-2025).  

- Jarmo Huhtamella kertoi, että Sevettijärven kohta voisi olla toinen vaihtoehto 

auditoinnille. 

- Keskusteltiin, onko kelkkojen käyttö otettu huomioon Inarin koulun suunnitelmassa: 

mistä suunnasta kelkkareitit tulevat koululle. Muisteltiin, ettei esityksessä ollut 

huomioitu kelkkareittejä. Jos auditointi halutaan, kunta lähettää koulun 

liikennejärjestelyjen suunnitelmakuvat Pilvi Lehtoselle.

2. Edellisen kokouksen muistio



- Ivalon koulu: Petri Niska ja Pilvi Lehtonen kehuivat liikennejärjestelyjä (etenkin moottorikelkkaparkki ja pyöräpysäköinti) ja miten 

saapuminen oli ohjeistettu koulun verkkosivuilla.

- Syyskuussa 2022 Liikenneturvan toteuttamien nopeusmittausten tuloksista ei ole julkaistu uutista Inarilaisessa.

- 2 nopeusrajoitusaloitetta oli viime kokouksessa vielä avoinna. Uruvaaran nopeusrajoitusaloite -> myönteinen päätös, muutos toteutettu 

jo maastoon. SEO:n kohta valtatiellä -> kielteinen päätös.

• ´Petri Niska lähettää Mervi Tahkolalle linkin valmiisiin liikenneturvallisuusoppaisiin ja Liikenneturvan materiaaleihin. - toteutunut

• Liikenneturvallisuuden valtuustoinfo syksylle. Anne-Marie Kalla lähettää Petri Niskalle valtuuston kokousajankohtia -> sopivat 

ajankohdan. Info striimataan, jolloin se on nähtävänä kaikille kuntalaisille. – ei toteutunut

• Pilvi Lehtonen kysyy Metsähallituksesta edustusta ryhmään. – Yhteystietoja ei löytynyt. Korjattiin nimi oikeaan muotoon tässä 

kokouksessa.

• Inarin koulun piha-alueen/ympäristön suunnitelmiin voidaan liikenneturvallisuustoimijahankkeen puitteissa tehdä 

liikenneturvallisuusauditointi. Kunta on Pilvi Lehtoseen yhteydessä, jos auditointi halutaan. – voidaan edelleen tehdä.

• Pilvi Lehtoselle toimitetaan tieto, mihin kokouksessa kampanjoihin luovutetut lahjakortit käytetään syksyn aikana. Pirkko Mäenpää. –

2 lahjakorttia jaettiin pyöräilyvisan palkintoina.

2. Edellisen kokouksen muistio



Perusopetus ja sivistystoimi

• Inarin koulun liikennejärjestelyt tällä hetkellä suurin asia. Pirkko Olli vie tietoa auditointimahdollisuudesta sivistysjohtajalle ja Inarin 

koulun rehtorille.

• Toiveena saada pellolta pysäköintipaikkoja Ivalon koulun käyttöön. Olisi hyvä paikka esimerkiksi mönkijöille sekä vieraiden ja huoltajien 

ajoneuvoille.

• Petri Niska: Koulukuljettajien ilta 6.9.2022 kaikille Inarin koulukuljettajille, Liikenneturvan järjestämä. Mukana koulujen johtajaopettajat 

ja rehtorit. Käytiin läpi pelisäännöt: kuljettajien ja kuljetettavien oikeudet ja velvollisuudet. Jarmo Huhtamella kertoi, että kuljetusyrittäjä 

on vaihtumassa kesken kouluvuoden. Jarmo ja Ilkka Korhonen voisivat keskustella, miten muutos otetaan huomioon. Tarvittaessa Petri 

Niskaan voi olla yhteydessä koulutustarpeesta.

• Petri Niska ehdotti, että opettajille pidettäisiin tunnin Teams-info liikennekasvatuksesta koulun arjessa. Pirkko Olli kertoi, että voitaisiin 

toteuttaa elokuun alussa. Pirkko Olli on yhteydessä Petri Niskaan.

3. Toteutunut liikenneturvallisuustyö ja suunniteltu 

liikenneturvallisuustyö vuodelle 2023



Nuorisotoimi

• Liikennepuisto jatkuu vuosittain kesällä. Sitä kautta tavataan perheitä ja pääsääntöisesti ala-asteikäisiä lapsia.

• Kampanjoissa pyritään olemaan mukana jatkossakin, esim. MLL:n pyöräilykampanja.

• Vuosittain panostetaan tiettyihin asioihin, tulevan vuoden teema vielä avoinna. Teeman kautta voidaan järjestää kilpailuja tai muuta 

toimintaa.

• Nuorisovaltuustoa vetää toinen henkilö: voitaisiinko sitä kautta järjestää yläaste- ja lukioikäisille toimintaa.

• Petri Niska kertoi, että Liikenneturva pitää koulutuksia nuoriso-, liikunta- ja järjestötoimijoille. Petri Niska ehdotti, että tälle porukalle 

pidettäisiin Teams-palaveri liikennekasvatustyöstä. Keskusteltiin, että vapaa-aikasihteerin kautta voisi lähestyä, jolloin saataisiin 

yhdistyksiä mukaan. Pirkko Mäenpää vie uudelle johtajalle viestiä, että on yhteydessä Petri Niskaan.

Tekninen

• Katuvaloja on uusittu kaavateiden varteen.

• Kaavateiden saneeraus jatkuu vuonna 2023. Viemärt ja vesijohdot uusitaan, samalla uusitaan kadut.

3. Toteutunut liikenneturvallisuustyö ja suunniteltu 

liikenneturvallisuustyö vuodelle 2023



Kunnanhallitus

• Kunnanhallituksessa käsitellään ajankohtaisia asioita, joita tässäkin kokouksessa on käyty läpi.

• ELY-keskusta toivotaan osallistumaan liikenneturvallisuuskatselmukseen Ivalossa. Kunnanhallituksen puheenjohtaja pitää kutsua 

voimassa. Merja Lämsä kertoi, että ELY:ssä ylijohtajan sihteerin tehtäviä hoitaa eri henkilö kuin aiemmin. Häneen voi olla yhteydessä.

Riistanhoitoyhdistys

• Vuonna 2023 tapahtunut kolme liikenneonnettomuutta hirvien kanssa.

• Viime syksynä 1000 hirvilupaa, 300 käytettiin. Metsästys on tapahtunut teiden lähettyvillä, n. 5 km säteellä teistä: tiealueen hirvet melko 

vähissä.

• 2022 tapahtui 8 hirvionnettomuutta, niistä 2 vääriä hälytyksiä, 1 on epäilys, ettei olisi ollut hirvionnettomuus.

• Joni Haapasaari (Destia) kysyi, ovatko hirvimerkit sopivilla kohdilla. Pertti Vikeväkorva kertoi, että ovat.

• LUKE määrittelee Inarin alueen hirvikannaksi 3500, riistanhoitoyhdistys n. 2000. 

• Sovittiin, että Merja Lämsä lähettää Pertti Vikeväkorvalle tilastoja ym. hirvionnettomuuksista.

3. Toteutunut liikenneturvallisuustyö ja suunniteltu 

liikenneturvallisuustyö vuodelle 2023



Poliisi

• Ei erityistä Inarissa. Maastoliikenneonnettomuuksia on melko vähän.

Hallinto

• Turvallisuusviestintää pyritään tekemään ja viranomaistiedotteita jakamaan.

• 2 vk sitten Sevettijärvellä kylätapaaminen. Siellä tuli esiin koulun turvallisuus ja ohi kulkevan raskaan liikenteen nopeudet. Sevettijärvellä 

toivottiin jalankulku- ja pyöräilyväylää: tarve erityisesti talvisin, kun maantien varressa ei uskalla kulkea. Jarmo Huhtamella kertoi, että 

toiveena on saada katselmus Sevettijärven nopeusrajoituksista. Jalankulku- ja pyöräilyväylän tarve on uusi, mutta listoilla. Merja Lämsä 

kertoi, että kannattaa tehdä virallinen aloite ELY-keskukselle.

• Pirkko Olli lisäsi, että kunta on hyvin tiedottanut mm. elokuvatyöhön liittyvistä liikennejärjestelyistä.

3. Toteutunut liikenneturvallisuustyö ja suunniteltu 

liikenneturvallisuustyö vuodelle 2023



Liikenneturvan puheenvuoro / Petri Niska (aineisto liitteenä)

• Hyvinvointipäivien sijaan vuonna 2023 toteutumassa kunnan ja yrittäjän toteuttama hyvinvointipalvelutapahtuma. Jos Liikenneturva

halutaan mukaan, kannattaa olla yhteydessä Petri Niskaan. Myös Inari-viikoille Liikenneturva voisi tulla mukaan.

• Liikenneturvan uutiskirjeen voi tilata linkistä liikenneturva.fi/uutiskirjeet.

• Alle kouluikäisten liikennekäyttäytymiseen oppimisalustoja vanhemmille, terveydenhoitoon ja varhaiskasvattajille. Lisätietoja liitteenä 

olevassa aineistossa. 

• Liikenneturvallisuusryhmän kokouksiin olisi tärkeä saada paikalle varhaiskasvatuksen edustaja.

• Turvallinen koulumatka –oppitunti tarjolla syksylle 2023. Myös virtuaalioppitunteja yläkoululle ym.

• Petri Niska ehdotti, että kokoukseen kutsuttaisiin vierailemaan nuorisovaltuuston edustaja. Voisi pitää puheenvuoron nuorten 

liikkumisesta ja liikenneturvallisuudesta. Pilvi Lehtonen kysyy asiaa Saila Kokkoselta (nuorisovaltuuston tukiaikuinen).

• Valtuustoinfo liikenneturvallisuustyöstä mahdollisesti syksylle. Jarmo Huhtamella kysyy aikatauluja valtuuston puheenjohtajalta, Jarmo 

Huhtamella tai Anne-Marie Kalla lähettävät Petri Niskalle valtuuston kokousajankohtia -> sopivat ajankohdan. Edellisessä kokouksessa 

puhuttiin, että info striimataan, jolloin se on nähtävänä kaikille kuntalaisille.

• .

4. Liikennekasvatustyön vinkit



Liikenneturvallisuustoimijan puheenvuoro / Pilvi Lehtonen (aineisto liitteenä)

• Sovittiin, että toimija lähettää sosiaalisen median materiaalit hyödynnettäväksi myös Pirkko Mäenpäälle.

• Uutena toimintamuotona tänä vuonna seudulliset kokoukset. Sovittiin, että Inarista seudullisiin kokouksiin kutsutaan Kari Aalto, Kyösti 

Lyöri ja Kiviniemi ja Jarmo Huhtamella. 

• Vuonna 2022 toteutetussa Pirssillä kylille –hankkeessa käsiteltiin myös Inarin palvelu-/asiointiliikenteen järjestämistä ja viestintää. 

Raportissa on kehittämiskortit molempiin teemoihin. Raportti liitteenä.

• Materiaalihankinnat sidottu tänä vuonna valmiisiin toimintamalli-ideoihin: heijastinpuu tai liikenneturvallisuuskävely. Kunta voi valita 

toteutettavakseen näistä toisen ja tilata siihen liittyvän materiaalin toimijalta 11.4.2023 mennessä. Sovittiin, että Inariin toimitetaan 

vuonna 2023 Pirkko Mäenpäälle 80 heijastinta heijastinpuuhun: ei erillistä ilmoitusta sähköpostitse.

• Sovittiin, että toimija lähettää nuorisotoimelle lahjakortteja visapalkinnoiksi alkusyksylle. Keskusteltiin, että niitä voitaisiin lähettää myös 

Inariin. Pilvi Lehtonen toimittaa Pirkko Mäenpäälle.

• Lapin liikenneturvallisuusstrategian jalkautushankkeessa Inarin yhteyshenkilö on Anne-Marie Kalla, keskusteltiin että myös 

hyvinvointikoordinaattori mahdollinen. Kutsut myös Jarmo Huhtamellalle.

• Laphan yhteyshenkilö hankkeessa on Verena Kortelainen.

4. Liikennekasvatustyön vinkit



ELY:n puheenvuoro / Markku Riipi

• Sevettijärvellä Pekkalan parkki Nitsijärven alueella: toiveella että kunta avaisi veneenlaskupaikan lumesta. Nyt tien laidassa paljon 

autoja. Veneenlaskupaikan avauksesta on tullut ELY:lle toiveita. Jarmo Huhtamella lupasi viedä asian viedä kunnanhallitukseen. Joni 

Haapasaari lisäsi, että etuajo-oikeutetulla tiellä pysäköinti tien laitaan on kielletty. ELY/Destia vie tielle muistutusmerkit. Tämän jälkeen 

pysäköityjä ajoneuvoja hinataan pois.

• Keskusteltiin, että alueet voisivat olla tarpeellisia myös pelastushelikoptereiden laskeutumispaikoiksi ja pelastuslaitoksen 

kääntöpaikoiksi.

• Inarin kunnan alueella ajetaan moottorikelkoilla paljon maantien varressa. Kelkkareitit ja –urat kulkevat maastossa: toiveena että ne 

myös todellisuudessa kulkisivat tien sijaan maastossa. Kari Aalto kertoi, että asiaa ollaan korjaamassa. Tämän talven jälkeen laitettaneen 

oikealle paikalleen.

5. Ajankohtaista liikenneympäristön parantamisesta



ELY:n puheenvuoro / Merja Lämsä

• Aloitteita tullut edellisen kokouksen jälkeen:

• Nopeusrajoitusaloite valtatielle 4 (4/554/1189), noin 3 km Ivalosta pohjoiseen toive nopeusrajoituksen laskusta -> kielteinen 

päätös, sillä nykyinen nopeusrajoitus on nopeusrajoitusohjeiden mukainen.

• Veskonniemen talvihoitoluokan nosto -> nostettiin yksi luokka. Tulee voimaan seuraavan alueurakan kilpailutuksen yhteydessä 

syksyllä 2024.

• Merja Lämsä lähettää Anne-Marie Kallalle tiedotteen liittymien talvihoidosta ja hoitovastuista.

• ELY on Väyläviraston kanssa päivittänyt ohjetta Liikennemerkkien käyttö maanteillä: Saamen kielen käytöstä liikennemerkeissä ja 

lisäkilvissä. Muutokset tulevat voimaan, kun Väyläviraston lakimiehet ovat hyväksyneet ELY:n esityksen. Muutospyynnöt on toteutettu 

nopealla aikataululla ja esitykseen on saatu 23.3.2023 Saamelaiskäräjien Saamen kielen toimiston hyväksyntä. Lisäksi Lapin ELY 

toteuttaa tarkastelun olemassa olevista liikennemerkeistä ja muutostarpeista Väyläviraston ja Saamelaiskäräjien Saamen kielen toimiston 

kanssa. 

• ELY-keskus odottaa että, mikäli kunnalla on palvelukohdeopasteita ja /tai kunta on hakenut niihin aikoinaan lupia, kunta huolehtii lupien 

ajantasaisuudesta (päätökset ovat määräaikaisia, 5 vuotta). Päätöksistä vastaa PIRELY.

• Moottorikelkkaurilla on ollut käytäntönä myöntää tienylitysluvat määräaikaisina 3 vuotta kerrallaan. Uran ylläpitäjän (luvan hakija) 

vastuulla on olla perillä siitä, onko lupa voimassa vai ei. Jos lupa ei ole voimassa, tulee hakea uusi lupa. Kunnassa on hyvä tarkastaa 

lupien voimassaolo.

• Itä-Lapissa pitkän matkan pyöräreitin kehityshanke ”Rautaesirippu” (Salla, Savukoski, Pelkosenniemi, Sodankylä, Inari). Ehdotuksena, 

saataisiinko seuraavaan kokoukseen esitys aiheesta. Jarmo Huhtamella lupasi selvittää, kuka kunnasta on yhteyshenkilönä.

• Keskusteltiin, olisiko mukana myös seudullisia yhdistyksiä, Metsähallitus, matkailuorganisaatiot tms.

5. Ajankohtaista liikenneympäristön parantamisesta



• Jarmo Huhtamella tiedusteli toiveita seuraaviin kokouksiin. Toiveita:

• Nuorisovaltuuston edustaja seuraavaan kokoukseen.

• Kutsuttujen patistaminen osallistumaan kokoukseen.

• Rautaesiripun esittely, jos kunnasta joku on mukana hankkeessa.

6. Muut asiat



Seuraava kokous sovittiin pidettävän 5.9.2023 klo 14 kunnantalolla. Anne-Marie Kalla varaa kokoustilan (valtuustosali).

[Kokouksen jälkeen todettiin, ettei sovittu ajankohta ole hyvä. Sovitaan uusi kokousajankohta.]

7. Seuraava kokous



• Kokous päätettiin klo 11.15.

8. Kokouksen päättäminen



• Seuraavan kokouksen asialistalle oman roolin selkeyttäminen liikenneturvallisuustyöryhmässä. Petri Niskan puheenvuoro. 

• Jarmo Huhtamella on yhteydessä varhaiskasvatukseen, että sieltä saataisiin edustaja kokouksiin. Pilvi Lehtonen lähettää 

varhaiskasvatuksen edustajan yhteystiedot Jarmolle.

• Pirkko Olli vie tietoa koulun suunnitelmien auditointimahdollisuudesta sivistysjohtajalle ja Inarin koulun rehtorille.

• Jos uudelle koulukuljetusyrittäjälle halutaan koulutus, voi tarpeesta olla yhteydessä Liikenneturvan Petri Niskaan.

• Opettajille pidettäisiin tunnin Teams-info liikennekasvatuksesta koulun arjessa, mahdollisesti elokuun alussa. Pirkko Olli on yhteydessä 

Petri Niskaan.

• Petri Niska kertoi, että Liikenneturva pitää koulutuksia nuoriso-, liikunta- ja järjestötoimijoille. Petri Niska ehdotti, että tälle porukalle 

pidettäisiin Teams-palaveri liikennekasvatustyöstä. Pirkko Mäenpää vie uudelle johtajalle viestiä, että on yhteydessä Petri Niskaan.

• Sovittiin, että Merja Lämsä lähettää Pertti Vikeväkorvalle tilastoja ym. hirvionnettomuuksista.

• Petri Niska ehdotti, että kokoukseen kutsuttaisiin vierailemaan nuorisovaltuuston edustaja. Pilvi Lehtonen kysyy asiaa Saila Kokkoselta 

(nuorisovaltuuston tukiaikuinen).

• Valtuustoinfo liikenneturvallisuustyöstä mahdollisesti syksylle. Jarmo Huhtamella kysyy aikatauluja valtuuston puheenjohtajalta, Jarmo 

Huhtamella tai Anne-Marie Kalla lähettävät Petri Niskalle valtuuston kokousajankohtia -> sopivat infon ajankohdan. Edellisessä 

kokouksessa puhuttiin, että info striimataan, jolloin se on nähtävänä kaikille kuntalaisille.

Kokouksessa sovittiin



• Sovittiin, että liikenneturvallisuustoimija lähettää sosiaalisen median materiaalit hyödynnettäväksi myös Pirkko Mäenpäälle.

• Seudullisiin kokouksiin kutsut: Kari Aalto, Kyösti Lyöri ja Kiviniemi ja Jarmo Huhtamella. (Pilvi Lehtonen)

• Sovittiin, että Inariin toimitetaan vuonna 2023 Pirkko Mäenpäälle 80 heijastinta heijastinpuuhun.

• Sovittiin, että toimija lähettää nuorisotoimelle lahjakortteja visapalkinnoiksi alkusyksylle. Keskusteltiin, että niitä voitaisiin toimittaa myös 

Inariin. Pilvi Lehtonen toimittaa Pirkko Mäenpäälle.

• Lapin liikenneturvallisuusstrategian jalkautushankkeessa Inarin yhteyshenkilö on Anne-Marie Kalla, keskusteltiin että myös 

hyvinvointikoordinaattori mahdollinen. Kutsut myös Jarmo Huhtamellalle.

• Sevettijärvellä Pekkalan parkki Nitsijärven alueella: toiveella että kunta avaisi veneenlaskupaikan lumesta. Nyt tien laidassa paljon 

autoja. Jarmo Huhtamella lupasi viedä asian viedä kunnanhallitukseen.

• Merja Lämsä lähettää Anne-Marie Kallalle tiedotteen liittymien talvihoidosta ja hoitovastuista.

• Itä-Lapissa pitkän matkan pyöräreitin kehityshanke ”Rautaesirippu” (Salla, Savukoski, Pelkosenniemi, Sodankylä, Inari). Ehdotuksena, 

saataisiinko seuraavaan kokoukseen esitys aiheesta. Jarmo Huhtamella lupasi selvittää, kuka kunnasta on´hankkeessa yhteyshenkilönä.

Kokouksessa sovittiin
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